
 

Samlet evaluering af DJ’s ERFA-møder for jagttegnskursuslærere 2019 

 

Jeg oplever, at ERFA-mødet har bidraget til et styrket netværk med andre 

jagttegnskursuslærere -   

 

ERFA-mødet har givet mig gode muligheder for give feedback på 

Jægerforbundets undervisningsmateriale -   

 

ERFA-mødet gav mig god indsigt i ændringerne vedrørende jagtprøven og 
jagttegnsundervisning -   

 

Jeg er på baggrund af ERFA-mødet blevet mere opmærksom på indmeldelse af 
kursistmedlemmer i Danmarks Jægerforbund -   

 



 

ERFA-mødet gav mig øget indsigt i emnet "Ordblind og læsesvag" i 
jagttegnsundervisningen  -   

 

Oplægget om ordblinde og læsesvage gav mig anledning til at reflektere over 

min egen undervisning -   

 

Jægerforbundets ERFA-møde giver mig tilstrækkelig mulighed for at blive 

opdateret på centrale dele af jagttegnsundervisningen -   

 

Mødeformen, med ERFA-møde som fyraftensmøde, er passende for den tid, jeg 
kan afsætte til blive ajourført på området -   

 



 

 

Jeg er interesseret i at deltage på kurser med overnatning, som går i dybden 
med emner vedrørende jagtprøve og jagttegnsundervisning -   

 

Jeg er interesseret i at deltage ved større en dags seminar vedrørende 

jagttegnsundervisning og rekruttering af nye medlemmer -   

 

Jeg er interesseret i at købe de nye lovgivningstegninger i plakat- eller planche 

form -   

 

Samlet status 

 


